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Bolojan: Vom analiza posibilitatea de a adopta o masura care sa interzica la stat

cumulul pensiei cu salariul

Premierul Ilie Bolojan a declarat, luni, ca va analiza  posibilitatea de a adopta o masura privind interzicerea

cumulului  pensiei cu salariul în sectorul public, menționând ca este 'inevitabil'  ca în anumite instituții sa se

faca reduceri de personal și ar fi mai  corect, moral, ca acela care pleaca sa fie un om care deja beneficiaza 

de o pensie, ca urmare a pensionarii anticipate, în locul unui tânar.

'Cred ca în condițiile în care, în anumite instituții, se vor face  reduceri de personal, și acest lucru îl vad ca

inevitabil în perioada  urmatoare, ar fi cel puțin mai corect, din punct de vedere moral, ca cel  care pleaca sa fie un

om care deja beneficiaza de un câștig, de o  pensie, ca urmare a pensionarii anticipate, în loc sa plece, sa spunem, 

un tânar care ar putea sa ramâna acolo. Și vom analiza aceasta  posibilitate de a adopta o masura care sa interzica

cumulul pensiei cu  un salariu în sectorul public', a afirmat Bolojan, la B1 TV, întrebat în legatura cu cumulul

pensiei cu salariul la stat.

El a adaugat ca, înainte de a anunța astfel de masuri, trebuie sa se  asigure ca ele respecta deciziile Curții

Constituționale și 'ramân în  picioare'.

'Altfel, daca faci masurile și dupa aceea verifici, riști sa fie anulate  și nu mai ai niciun fel de credibilitate când se

întâmpla astfel de  decizii. Și eu nu sunt adeptul sa facem declarații sau lucruri de forma,  ci sa analizam și, atunci

când se ia o decizie în sensul acesta, sa o  ducem pâna la capat', a menționat Bolojan.

Potrivit premierului, sunt aproximativ 10.000 de persoane care se afla în aceasta situație de a cumula pensia cu

salariul.

În opinia lui Bolojan, daca va fi menținut ritmul masurilor de reforma  și o stabilitate politica, de anul viitor o sa se

înceapa sa se vada  efectele și se va putea ieși din perioada dificila.

'Știu ca ar trebui sa le spun niște lucruri românilor datatoare de  speranțe de pe o zi pe alta, dar nu o sa o fac, știind

ca aceasta  situație dificila nu poate fi rezolvata de pe o luna pe alta. Daca ar fi  sa fac niște estimari, daca vom ține

ritmul în care vom lua aceste  masuri, care la final sa aiba aceste efecte cumulate pe care le-am  prezentat, creșteri

de venituri, reduceri de cheltuieli și eliminarea  risipei, accesarea de fonduri europene, masuri de buna guvernare

care sa  genereze comportamente corecte, descentralizarea multor decizii catre  autoritațile locale și politici

economice care sa genereze din nou  creștere, asta înseamna ca, daca ținem un ritm bun, menținem o  stabilitate

politica, abia de anul viitor o sa se înceapa sa se vada  aceste efecte și vom putea sa ne gândim la ieșirea din

aceasta perioada  dificila. Aceasta este realitatea din punctul meu de vedere', a apreciat  Bolojan.
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